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No 3049. LAOS: DtRCLARATIONI D'ACCEPTATION DES OBLI-
GATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DE L'ORGANI-
SATION DES NATIONS UNIES. VIENTIANE, 30 JUIN 1952

DACLARATION FORMELLE DU GOUVERNEMENT ROYAL DU LAOS

Au nom du Royaume du Laos, Le President du Conseil, soussign6,
dfiment autoris6 par le Gouvernement Royal du Laos, d~clare que le
Royaume du Laos souscrit sans r6serve aux principes 6nonc~s par la Charte
des Nations Unies, et qu'il s'engage k accepter et h observer toutes les
obligations qui en d~coulent, i partir du jour oii le Laos deviendra membre
des Nations Unies.

Vientiane, le 30 Juin 1952
(Signi) TIAO SOUVANNA PHOUMA

[scEAU]

Pr6sent~e au Secrdtaire g~ndral de l'Organisation des Nations Unies le 16 juillet 1952. Le
Laos a 046 admis dans 'Organisation des Nations Unies aux termes de la r6solution 995 (X),
adoptde par I'Assemblde g~ndrale h sa 555e s6ance pldni~re tenue le 14 dcembre 1955.
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[TRANSLATION - TRADUCTION]

No. 3049. LAOS: DECLARATION 1 OF ACCEPTANCE OF THE
OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE
UNITED NATIONS. VIENTIANE, 30 JUNE 1952

FORMAL DECLARATION BY THE ROYAL GOVERNMENT OF LAOS

I the undersigned, President of the Council, being duly authorized
thereto by the Royal Government of Laos, hereby declare on behalf of the
Kingdom of Laos that that State unreservedly subscribes to the principles
proclaimed in the Charter of the United Nations and undertakes to accept
and fulfil all the obligations deriving therefrom with effect from the date on
which Laos becomes a Member of theUnited Nations.

Vientiane, 30 June 1952

(Signed) TIAO SOUVANNA PHOUMA

[SEALl

Presented to the Secretary-General of the United Nations on 16 July 1952. By resolution
995 (X) adopted by the General Assembly at its 555th plenary meeting, on 14 December 1955,
Laos was admitted to membership in the United Nations.




